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Dit is een extra editie van



Beste Lezer,
Ja, je ziet het goed. Voor je neus ligt er een extra editie van onze krant. Wij zijn 
hierbij verheugd om deze extra editie van onze krant uit te brengen. 

Deze editie is de voorloper op de 6de editie van Het Nieuws Van De Eerste Naald, 
wij hopen dat iedereen een leuke tijd gaat beleven met het lezen van deze  extra 
editie, en jawel, een krant mag gelezen worden, maar deze krant mag wat korter, 
daarom kan je in de 6de editie lezen wat er gaat gebeuren.

Verder wensen wij iedereen verder nog veel leesplezier toe, en hopelijk krijgen 
wij weer heel leuke reacties op onze krant. 
Ook willen wij iedereen nog bedanken op de reacties van de vorige edities. 

Met vele plezierige groeten,

Hoofdredacteur Wouter Gielen
Algemeen mailadres: redactiewg@gmail.com  
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Nieuws
Geen leuke periode

4 jaar na de uitbraak van covid 19, is er in China een onderzoek,  naar de oorzaak van de 
pandemie opgestart.  dit is al voor de 8ste keer, sinds dat de pandemie is ontstaan. De 
laatste reis naar China,  dateert van 2022. Hierbij werd er besloten, dit onderzoek niet 
meer verder te zetten. Want toen mocht er in China, geen onderzoek plaatsvinden van  
de Chinese overheid. Nu heeft de Chinese overheid, toch de toelating gegeven. Want 
volgens dat deze mensen beweren, heeft China niets te verbergen. 

Dit betekent dat men, misschien 
eindelijk de oorzaak kan te weten 
komen. Het onderzoek begon op 
14 januari, en duurde tot 18 maart. 
Dat was dus een heel groot onder-
zoek. De groep wetenschappers, 
kregen hun handen meer dan vol. 
Men moest als eerste het laborato-
rium onderzoeken. Dit omdat het 
virus, zoals wij wel weten,   vanuit 
een laboratorium is ontsnapt. 

In het laboratorium, zou er wel iets 
gevonden zijn. Wat dit is, is totaal 
niet duidelijk. We weten wel,   dat 
het niets rond het covid gebeuren 
te maken heeft. 

Toen ging men naar de markt, waar 
het virus vermoedelijk voor het 

eerst opdook, na het verkopen van 
zoogdieren. Ook de dieren, wer-
den grondig onderzocht. Volgens 
de wetenschappers, zou het inder-
daad kunnen, dat op de markt de 
eerste slachtoffers waren gevallen. 
Al denkt   men   toch, dat de pan-
demie niet op de bewuste markt 
begon, maar wel in de winkel waar 
de dieren in die tijd verbleven. Dat 
gebouw stonk verschrikkelijk naar 
uitwerpselen, en was totaal niet 
proper. Er werd ook iets heel op-
merkelijks gevonden, namelijk een 
spoor dat kan leiden tot corona. 

Dus volgens de wetenshappers, 
begon de coronapandemie in de 
dierenwinkel en ging het over naar 
de markt. Want op een heel opval-

lende plaats, waar niemand meer is 
geweest sinds het uitbreken van het 
virus,   ontdekte men nog sporen 
van zoogdieren, die in de bewuste 
winkel verbleven. Deze plaats werd 
uiteraard onderzocht.

Uit deze onderzoeken blijkt,  dat de 
virusmonsters die zijn afgenomen 
bij mensen in december 2019, be-
smet waren met het coronavirus. 
Dus dit betekent dat het virus, wel 
degelijk van de zoogdieren afkom-
stig is. China moet volgens de we-
tenschappers, veel   geld betalen 
aan alle landen ter wereld, waar het 
virus in 2020 langskwam.

Dus als je het covid virus voor de deur hebt, mag je de deur zeker niet openen, anders 
krijg je nog corona. Want jawel, de corona is zeker nog in ons land te bespeuren. Nu de 
wetenschappers de trip naar China afgerond hebben, is er toch iets meer duidelijkheid 
gekomen rond het ontstaan van covid. Dit virus heeft veel over ons leven bepaald. Zo 
zijn er zoals we ook wel weten,  jammer vele slachtoffers gevallen. Nee, het was geen 
leuke periode. 



 Dit gebeurde gelukkig ook. Al was 
het wel met enkele hindernissen. 
zoals dat men plotseling geen toe-
schouwers in de voetbalstadions 
meer toelieten, dit was eind 2021 
het geval. Volgens ons was dit echt 
overdreven. Natuurlijk kreeg de 
regering hier heel veel kritiek op. 
Er werd zelfs een betoging geor-

ganiseerd tegen deze regeling.   Al 
ging  deze betoging niet door, want 
uiteindelijk mochten de toeschou-
wers wel in de stadions binnen. 
Wel werden er, verschillende be-
togingen georganiseerd tegen de 
coronamaatregelen. Dat dit terecht 
of onterecht was, daar willen wij 
geen uitspraken over doen. 

De stem telt
De verkiezingen, ze komen er zoals we vast allemaal weten 
stillaan aan. Zoals de gewoonte het toelaat, word er dan bij 
de regering  een evaluatie opgesteld. Het was niet simpel om 
voor ons land een regering bij elkaar te krijgen. Daarnaast 
waren er de 2 crisissen,  namelijk:  de corona en energiecri-
sis, die de regering moest overwinnen.

 Aan onze krant meldde Frank 
Vandenbroucke, dat volgens hem 
de  huidige regering, beter budg-
ettair gepresteerd heeft dan de 
vorige. Of dat al dan niet klopt, 
kunnen wij niet beoordelen.  Wel 
weten wij, dat Frank Vandenb-
roucke zijn uiterste best deed, om 
de huidige regering onder controle 
te houden.

Dit was ook wel heel fel nodig, 
en  zonder Frank was er nog meer 
bespaard in de budgetten van 
volksgezondheid. 
Frank zou nog vele jaren de job 
als minister van volksgezondheid, 
willen uitoefenen. Hopelijk wordt 
hij dus weer opnieuw verkozen tot 
minister van volksgezondheid. 

 De positieve druk,  neemt alsmaar toe. Hopelijk worden de juiste mensen verkozen. Wie dit zijn? Dat 
mag je zelf uitmaken. Dus denk na,  en stem voor de juiste mensen. Want alleen zo,  kan de toekomst 
van ons land verbeterd worden.



Sport
Steun onze Rode Duivels

Tegen het Europees Kampi-
oenschap hopen wij alvast 
dat de regering iedereen 
verplicht om je haren in de 
kleuren van onze Belgische 
vlag te gaan werken. Maar 
ook dat er een echte Duivel-
gekte ontstaat. Dus steun en 
roep onze Rode Duivels naar 
de overwinning, en laat zien 
dat je  een echte Belg bent. 

Vele grote schermen,  met overvol-
le terrassen en veel sfeer, dat moet 
het worden, dus bestel al maar een 
groot scherm en reserveer je plekje, 
want na een teleurstellend Wk in 
Qatar, hebben onze Rode Duivels 
wat recht te zetten.

DIt gaat alleen maar als heel ons 
land achter de ploeg gaat staan, dus 
zoek al maar je beste Belgische out-
fit en zorg maar dat je een Belgische 
vlag buiten hangt, zodat iedereen 
kan zien dat je een echte Belg bent, 
en moedig onze Rode Duivels aan 
zoals nooit te voren.

Deze zomer mogen wij ons opmaken voor hopelijk een spet-
terend Europees Kampioenschap voetbal, met toeteren-
de auto’s en taferelen die wij in ons land niet meer gezien 
hebben sinds het wereldkampioenschap voetbal van 2018 
in Rusland. Want ook onze Nationale Voetbaltrots is er in 
Duitsland bij.



EEN SPANNENDE STRIJD
Het gaat een zomer worden 
vol sporten, want na het Euro-
pees kampioenschap voetbal, 
en de Tour De France zal onze 
aandacht gaan naar Parijs, 
waar de Olympische Spelen 
op het programma staan. De 
atleten zullen weer het beste 
van zichzelf geven, en strijden 
voor een medaille.

De atleten van ons land gaan 
nogal hun beste sportbenen naar 
Parijs mogen nemen, want er 
wordt heel veel verwacht van onze 
sporters. Volgens een onbekend 
databedrijf worden wij getrak-
teerd op een recordaantal medai-
lles. Men voorspelt zelfs voor elke 
landgenoot minstens één  gouden 
of bronzen medaille. 

Of deze voorspellingen al dan 
niet te positief zijn moeten wij 
afwachten, maar in elk geval 
mogen wij toch hopen op enkele 
medailles.  Ook  zijn er echt wel 
dromers bij, want er zijn voor-
spellers bij het dataverblijf die 
denken dat ons land op plaats 
20 eindigt met 13 medailles: 4 
gouden, 5 zilveren en 4 bronzen 
stuks. Dit zou echt wel een absolu-
ut record zijn. 

Wie er van onze landgenoten iets 
gaat rapen, daar willen wij geen 
uitspraak over doen. Maar Remco 
Van Evenepoel is al zeker en vast 
één van de grootste kandidaten 
om voor ons land een medaille 
mee te brengen uit Parijs. Een ding 
is wel voorspelbaar, het beloofd 
weer een spannende strijd worden 
tijdens de Olympische Spelen.

Speculaties zijn er altijd, 
maar of dat het altijd 
klopt, is bij vele gevallen 
helemaal niet waar. Maar 
ook wij hopen natuurlijk 
op vele medailles. Want 
als echte Belg moet je 
supporteren voor je me-
demens, maar één ding 
staat nu al vast, het be-
loofd echt wel een span-
nende strijd te worden.   


